



INTERNATIONAL CONTEST RULES – "SHERCO x BS BATTERY – INSTAGRAM"

Article 1 – Organizer

The company **Sherco** (hereinafter "the Organizer") is organizing a free contest with no purchase necessary entitled "**Sherco x BS Battery Contest**", to be held on Instagram from **July 16, 2025 at 09:00 to July 23, 2025 at 23:59 (CET)**.

Article 2 – Eligibility

This contest is **open worldwide** to any individual aged 18 or over at the time of entry, excluding employees of the Organizer and anyone involved in organizing the contest.

Participation implies the ability to **receive the prize by international shipping**, and acceptance of local customs laws and postal delivery conditions.

Article 3 – How to Participate

To enter the contest, participants must:

1. Follow the Instagram accounts **@shercoracingfactory** and **@bsbattery**
2. Comment on the official contest post and **tag two (2) friends**

Only one (1) entry per person is allowed. Incomplete or non-compliant entries will be disqualified.

Article 4 – Winner Selection

One (1) winner will be drawn **at random on July 24, 2025** from among all eligible entries.

The winner will be notified via private message on Instagram and publicly announced via a post and story on the Instagram accounts:

- @shercoracingfactory
 - @bsbattery
-

Article 5 – Prize

The winner will receive:

- **1 BS Battery Smart Charger** (estimated retail value: €57)
- **1 Original Adam Raga Sherco jersey signed by Adam Raga**

The prize is non-exchangeable and cannot be redeemed for cash.

The Organizer will cover standard international shipping costs. **Any customs duties or import taxes are the responsibility of the winner.**

Article 6 – Limitation of Liability

The Organizer reserves the right to modify, suspend, or cancel the contest if necessary, without prior notice and without liability.

Instagram is not affiliated with this contest and cannot be held responsible for any related issues.

Article 7 – Personal Data

Personal data collected during the contest will be used solely to manage the entries and contact the winner. In accordance with data protection laws, participants may request access, correction, or deletion of their data by writing to: **information@sherco.com**

Article 8 – Acceptance of the Rules

By entering, participants fully and unconditionally accept these contest rules.



RÈGLEMENT DU JEU-CONCOURS INTERNATIONAL – "SHERCO x BS BATTERY – INSTAGRAM"

Article 1 – Organisateur

La société **Sherco** (ci-après « l'Organisateur ») organise un jeu-concours gratuit sans obligation d'achat intitulé « **Jeu-Concours Sherco x BS Battery** », qui se déroulera sur Instagram du **16 juillet 2025 à 09h00 au 23 juillet 2025 à 23h59** (heure de Paris).

Article 2 – Conditions de participation

Ce jeu est **ouvert au monde entier**, à toute personne physique âgée de 18 ans ou plus au moment de la participation, à l'exception des employés de l'Organisateur et de toute personne impliquée dans l'organisation du jeu.

La participation suppose que le participant soit en mesure de **recevoir le lot via une livraison internationale**, et accepte les conditions douanières et postales de son pays.

Article 3 – Modalités de participation

Pour participer, il suffit de :

1. Suivre les comptes Instagram **@shercoracingfactory** et **@bsbattery**
2. Commenter la publication officielle du jeu-concours et **identifier deux (2) amis**

Une seule participation par personne est autorisée. Toute participation incomplète ou non conforme aux présentes sera invalidée.

Article 4 – Désignation du gagnant

Un (1) gagnant sera tiré **au sort le 24 juillet 2025** parmi l'ensemble des participations valides.

Le gagnant sera contacté par message privé sur Instagram et annoncé publiquement via une publication et une story sur les comptes Instagram suivants :

- @shercoracingfactory
- @bsbattery

Article 5 – Dotation

Le gagnant recevra :

- 1 chargeur intelligent BS Battery (valeur indicative : 57 €)
- 1 maillot principal d'Adam Raga Sherco dédié par Adam Raga

La dotation est non échangeable et ne pourra donner lieu à aucune contrepartie en espèces.

L'Organisateur prendra en charge les **frais de livraison standard à l'international**.
Les éventuels frais de douane ou taxes d'importation restent à la charge du gagnant.

Article 6 – Responsabilité

L'Organisateur se réserve le droit de modifier, suspendre ou annuler le jeu sans préavis, notamment en cas de force majeure, sans que sa responsabilité ne puisse être engagée.

Instagram n'est ni partenaire ni sponsor du jeu, et ne saurait être tenu responsable en cas de litige.

Article 7 – Données personnelles

Les données personnelles collectées dans le cadre du jeu sont destinées uniquement à la gestion des participations et à la prise de contact avec le gagnant.

Conformément à la législation en vigueur, chaque participant dispose d'un droit d'accès, de rectification ou de suppression en écrivant à : **contact@sherco.com**

Article 8 – Acceptation du règlement

La participation à ce jeu-concours implique l'acceptation pleine et entière du présent règlement.